
Емир Кабил 

Питања постављена Канцеларији за ветеринарство БиХ и Агенцији за безбједност 

хране БиХ: 

1. “Зашто је јавност у БиХ тек 08. 02. 2013. године (десет дана након првог 

обавјештења о неусклађеним резултатима) сазнала за млијеко произвођача 

'Виндија' и 'Дукат' и налаз недозвољених концентрација афлатоксина М1?  

2. Чије су интересе штитиле државне институције или су то радили челни људи 

државних институција, првенствено Канцеларија за ветеринарство БиХ и 

Агенција за безбједност хране БиХ, која представља контактну тачку при 

РАСФФ-у (систем брзог узбуњивања у случају да се на тржишту пронађе 

неисправна храна)?  

3. Да ли се у конкретном случају штите интереси увозних лобија или здравље 

домаћих потрошача? 

4. Неозбиљна је, слободно могу рећи дрска, изјава из Агенције за безбједност хране 

БиХ у којој се наводи да је ријеч о малим количинама које не могу угрозити 

здравље људи или могу ако се конзумирају дужи временски период. Чему онда 

строги стандарди које је поставила Европска унија у погледу МДК-а или 

експлицитне обавезе развијања лабораторијских метода с циљем откривања 

наведених супстанци ако су све супстанце стварно тако безазлене. 

5. Зашто се покушава сакрити од јавности постојање евидентних ризика по 

здравље потрошача иако постоји законска обавеза о пријављивању одмах, те 

зашто субјекти у пословању са храном, у складу са Законом о храни, не 

поступају како је то прописано и зашто настоје по сваку цијену сакрити 

неисправност производа који се појављују и с којима тргују?“ 
 


